



شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.ع.
GALFAR ENGINEERING & CONTRACTING SAOG

Date: 3/7/2022

التاريخ: ٢٠٢٢/٧/٣ م

Award of Tender to Galfar for Value of
OMR 16.145 million

إسناد مناقصة لجلفار بقيمة ١٦,١٤٥ مليون ريال عماني

We are pleased to inform our esteemed shareholders that the Ministry of Defence has awarded on 27 June 2022 to Galfar Tender No (MOD/2011/011) on “(Construction of Dualization of Al Murtafat Street- Phase 2)”.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بإسناد وزارة الدفاع لشركة جلفار بتاريخ ٢٧ يونيو ٢٠٢٢ م المناقصة رقم (MOD/2011/011) المتعلقة بـ "مشروع ازدواجية الطريق المؤدي من دوار البوابة الرئيسية لمعسكر المرتفعة إلى جسر الخوض- المرحلة الثانية".

The value of this project is OMR 16.145 million with execution period of about 18 months, effective from July 2022.

وتقدر قيمة هذا المشروع بـ (١٦,١٤٥) مليون ريال عماني ومدة تنفيذ حوالي ١٨ شهراً اعتباراً من يوليو ٢٠٢٢ م.

We take this opportunity to express our appreciation to the Ministry of Defence for the confidence vested on Galfar through award of this project.

وفي الختام تتقدم إدارة الشركة بالشكر والتقدير لوزارة الدفاع على الثقة الممنوحة لجلفار في إسناد هذا المشروع.

Company Secretary سكرتير الشركة

